
PROTOKOLL STYREMØTE I NBTF REGION ØST – 06. 02.2024 

Sted Egon Ullevål, Oslo 

Tid Tirsdag 06.02.2024, kl. 18:00 - 20:30 

STYRETS MEDLEMMER SOM VAR TIL STEDE 
Leder Øivind Eriksen, HamKam 

Nestleder Claus Tjelle, Askim IF Bordtennis – per telefon 

Styremedlem Camilla QinghuaYu Henriksen, Fokus BTK 

Styremedlem Andreas Bangsund, Fredrikstad BTK 

Styremedlem Jan-Egil Hauge-Johansen Gyllenstjärna-Nobilitatis, Fredrikstad BTK 

Styremedlem Anne Mari Nytrøen, Kobra BTK 

FORFALL 
Styremedlem Fredrik Nordsveen Johansen, Fokus BTK 

SAK 1  
VELKOMMEN – Øivind 
Øivind ønsket velkommen til styremøtet. På grunn av at ingen fra NBTF kunne låse oss inn til NBTFs 

møtelokaler på Ullevaal Stadion denne ettermiddagen måtte vi finne et alternativt lokale, og det ble 

Egon Ullevaal. 

SAK 2 
GODKJENNELSE AV AGENDAEN – Øivind 
Øivind orienterte om agendaen. Det kommer til følgende punkt under Sak 12. Eventuelt: 

- YouTube og videoer. Se Sak 12.1. 

SAK 3 
JULEGAVE FRA NBTF til NBTF REGION ØST – Øivind 

SAK 3.1  

NBTF gir 80 barrierer til NBTF Region Øst 
Styret delte ut, etter søknad, barrierer til følgende klubber i desember 2023, etter det forrige 

styremøtet: 

- Fokus BTK - 10 barrierer 

- Kobra BTK - 20 barrierer 

- Halden BTK - 20 barrierer 

- Fredrikstad BTK - 30 barrierer 

Fraktutgiftene betales av NBTF Region Øst til Bordtennisbutikken, som sørger for frakt «til døra». 

Barrierene brukes av nevnte klubber, men dersom andre klubber i regionen vil låne disse barrierene 

så kan de lånes, mot at klubben som låner barrierene står for frakten, og klubben må levere 

barrierene tilbake etter bruk.  

SAK 4 
NYE KLUBBER MOTTAR BORDTENNISUTSTYR TIL EN VERDI AV KR 5.000 – Øivind 

SAK 4.1 

Rakkestad Racketklubb og Halden BTK – Øivind/Jan-Egil 

Rakkestad Racketklubb har ikke mottatt en slik velkomstpakke, og styret bestemte, etter det forrige 

styremøtet, at Rakkestad Racketklubb mottar velkomstpakke. Siden sist har også Halden BTK mottatt 

en slik pakke. 



SAK 4.2          

Velkomstpakker til Njård IL og Høybråten & Stovner IL – Øivind 
Øivind følger opp mot disse to klubbene og Bordtennisbutikken. 

SAK 5  

REGIONSTEVNENE – Øivind 

SAK 5.1 

Den beste klubben og spilleren i hver av de definerte ni klassene mottar premie etter 
regionstevnet i april 2024 – Anne Mari, Jan-Egil og Øivind følger opp 
Jan-Egil avtaler med Fokus BTK og sørger for deltakerlister og resultater etter regionstevne 2. Premier 
til sammenlagtklassene blir gavekort a kr. 1.500. Øivind avtaler med Bordtennisbutikken under 
regionstevne 2. 

SAK 5.2 

Skal NBTF Region Øst stille med dommere i regionstevnene? 

NBTF Region Øst tilbyr Fokus BTK å stille med en forbundsdommer (Jan-Egil) under regionstevne 2, 
under sluttspillet i de ulike bolkene, på regionens kostnad. Camilla er også dommer i regionstevnet, 
men hun inngår i kvoten fra Fokus BTK. Øivind følger opp overfor arrangøren.   

SAK 6 

DIVISJONSSPILLET 2023/2024 – Claus 

SAK 6.1 

Premieutdeling ved seriespillet og yngreserien – Claus 
Premieutdelingen foregår lørdag 6. og søndag 7. april. Styrets medlemmer og sponsorer er disponible 
som premieutdelere, og melder fra om dette til Claus. Claus lager oppdatert liste over hvem som 
deler ut premiene, hvor, hvilke divisjoner/avdelinger og når. Alternativt deler arrangørene ut 
premiene, som sendes til arrangørene i god tid før den siste seriehelgen. 

SAK 7 

ETABLERE OVERSIKT OVER TRENERE I ALLE KLUBBENE i NBTF REGION ØST – Anne Mari 

SAK 7.1 

Oppfølging fra det forrige styremøtet – Hvor står vi nå? 

Formålet med trenereoversikten er: 

• Identifisere hvilke klubber som har trenere og hvilke klubber som ikke har det 

• Identifisere hvem som har trenerkompetanse ute i klubbene 

• Etablere ressursbank over trenere med kompetanse, klubbtilhørighet og kontaktopplysninger 
o Styrke trenes utviklingsbehov og kunne nå aktuelle ildsjeler for deres egenutvikling 

▪ Trenerkurs, trenersamlinger og trenerseminarer 
o Motivere klubbene/spillere til å styrke trenerkompetanse 
o Ressursbank for klubber som trenger trenere 
o Ressursbank for å etablere arena for trenere seg imellom 
o Muligheter for trenere til å reservere seg 

Anne Mari lager forslag til e-post og skjema, og sender til Andreas og Camilla for gjennomsyn før 
utsending.  

Camilla sender Anne Mari oversikt over klubbenes e-postadresser. 



SAK 8 

SØKNADER FRA KLUBBER 2023/2024 – Øivind 

SAK 8.1  

Søknad fra Hvam IL etter fristen 

Søknaden resulterte i styrebehandling og vedtak om utdeling av kr 10.000 til Hvam IL i januar 2024. 
Beløpet er utbetalt til Hvam IL. 

SAK 8.2 

Søknad fra Fredrikstad BTK 

Fredrikstad BTK har tidligere søkt og fått tildelt kr. 10.000, men klubben har ikke gjennomført 
arrangementet per dato. Det vil bli stilt krav til Fredrikstad BTK om at arrangementet gjennomføres 
innen 30. juni 2024, med rapportering til Øivind, som følger opp Fredrikstad BTK. 

SAK 8.3 

Søknader fra Jevnaker BTK og Klemetsrud IL etter fristen 

Styret vedtok å tildele Jevnaker BTK kr. 7.500 og Klemetsrud IL kr. 10.000. Øivind følger opp. Det er 
en forutsetning for tildelingen at Klemetsrud IL reduserer deltakeravgiften på arrangementet 16. og 
17. mars 2024. 

SAK 9 

ÅRSMØTE 2024 – Øivind 

SAK 9.1 

Fordeling av årsmøteoppgaver 

Følgende årsmøteoppgaver ble fordelt: 

• Årsberetning 2023/24 – Claus 
o Østfoldprosjektet 
o Utdeling til klubbene etter søknad 

• Regnskap 2023 inklusive revisjon av kontrollkomiteen – Øivind 

• Budsjett 2024 og 2025 – Øivind og Camilla 

• Kontakt med valgkomiteens leder – Øivind 

• Administrative forberedelser – Øivind og Anne Mari 

Saken settes på agendaen på det neste styremøtet, og den enkelte rapporterer om status innenfor 
eget ansvarsområde. 

SAK 9.2 

Styremøtedatoer april – mai 2024 

• Mandag 8. april 2024 

• Mandag 6. mai 2024 

SAK 9.3 

Årsmøtedato 2024 

• Mandag 17. juni 2024 

Øivind kontakter Bengt Paulsen i NBTF for å bestille møterom. 



SAK 10 

SØKNADER OM ØKONOMISK STØTTE TIL KLUBBENE 2024 – Øivind 

Prosessen iverksettes umiddelbart etter at NBTF Region Øst har vedtatt et revidert budsjett for 2024, 
det vil si etter årsmøtet mandag 17. juni 2024. Vi åpner imidlertid også for å behandle 
etternølersøknader fortløpende. 

SAK 11 

ØSTFOLDPROSJEKTET – ANDREAS 

Andreas orienterte om Østfoldprosjektet og sin besøks-/kontaktrunde. En kort oppsummering er at i 
Rakkestad Racketklubb er både eldre og yngre spillere på gang, Fredrikstad BTK får jevnlige besøk, 
Sarpsborg BTK har utfordringer med anlegg mens Halden BTK er på lista for besøk utover våren. 
Larkollen IL klarer seg selv, mens Mysen Tennisklubb ikke gir noen respons. 

SAK 12 

EVENTUELT – Øivind 

SAK 12.1 

YouTube og videoer – Jan-Egil 

Jan-Egil orienterte, og det ble en dialog i styret, med følgende tanker/ideer: 

• Det bør etableres en redaksjon og en redaktør som kvalitetssikrer innholdet før publisering 

• Det må defineres et område for opplasting av innhold før publisering 

• Formål må defineres 

• Undersøke YouTube vs Stupa som medium, både format, målgrupper, enkelthet og 
kostnader 

• Kartlegge behov for utstyr for produksjon 

• Konseptet er at klubbene får lov til å skap inntil 4 minutters video om ulike temaer 

• Jan-Egil kontakter klubbene i regionen og kommer med et konkret forslag til neste styremøte 

• Forslag – Kjør en pilot i regi av Jan-Egil via YouTube. Jan-Egil fortsetter løpet med YouTube. 
 
Anne Mari Nytrøen/referent 


